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Agenda september 
• Het zomerreces is van 21 juli tot 3 september.  

• We starten op dinsdag 5 september met het Presi-
dium en een voorlichting over Informatiebeveiliging 
en Privacy in het MFA. 

• Donderdag 7 is er een informatiebijeenkomst over 
de omgevingswet die op 1-1-2024 in gaat. 

• Op vrijdag 8 gaan we op werkbezoek bij 4 agrari-
sche bedrijven in onze gemeente. 

• Dinsdag 12 uitleg over omgevingsplan Kreileroord. 

• Donderdag 14 het maandelijkse Raadscafé. Dit keer 
in de Kroon in Middenmeer 

• Vrijdag 15 een bijeenkomst t.b.v. bestuurlijke uit-
wisseling met Schagen, Texel en Den Helder, met 
een spreker van het regionaal archief uit Alkmaar. 

• Op de 21ste overdag een bezoek met de provincie 
aan de afsluitdijk. ’s Avonds is de raadsvergadering. 

• Dinsdag 26 staat een debattraining gepland. 

• Woensdag 27 is er de Regionale Raadscommissie 
Noordkop (RRN) 

• En donderdag 28 een informatieavond over actuele 
ontwikkelingen in het sociale domein. 

 
------------------------------------------------------------------------- 

Fractieoverleg woensdag 13 septem-
ber in het MFA in Anna Paulowna 

 
Dit keer sluit Wil Huiberts - projectontwikkelaar bij 
NW360 – aan, om ons bij te praten over de bouwplan-
nen aan de Spoorsingel in Anna Paulowna. Daarnaast 
bespreken we de tweede kamer verkiezingen 2023. 
 
Dit fractie-overleg is vrij toegankelijk, zowel voor leden 
als niet-leden. Wil je graag de agenda vooraf ontvangen 
of bij het overleg aansluiten, laat het weten: judith-
degit@hollandskroon.nl 
 
 
------------------------------------------------------------------------- 

Nieuwsbrief 
Deze nieuwsbrief is bedoeld om leden van -en geïnte-

resseerden in- D66 in Hollands Kroon geïnformeerd te 

houden over actuele gemeentelijke onderwerpen. Als u 

de nieuwsbrief niet meer wenst te ontvangen, stuur 

dan een reactie naar: judithdegit@hollandskroon.nl 

NIEUWSBRIEF 
Van het bestuur  
 
Jammer of een kans? 
 
Sneller dan de bedoeling was - maar niet onver-
wacht – gaan we weer naar de stembus. Dat is 
jammer, want de uitdagingen voor de politiek 
stapelen zich in hoog tempo op en tijd voor uit-
stel hebben we eigenlijk niet. Maar het is ook 
een kans; een kans op een nieuw, daadkrachtig 
en vooruitstrevend bestuur met een goed man-
daat.  
 
Immers, hoe belangrijk is het niet voor onze ge-
meente dat er perspectief komt voor de agrari-
sche sector. En dan bedoelen we echt perspec-
tief, waardoor een duurzaam voortbestaan van 
de agrarische sector mogelijk wordt.  
 
Hoe belangrijk is het niet dat er grote stappen 
worden gemaakt met klimaatmaatregelen, niet 
alleen op landelijk en Europees niveau, maar ook 
lokaal en regionaal. Dat de aarde opwarmt, staat 
inmiddels vast. Hoe we ons daarop voorberei-
den, is een tweede.  
 
Hoe belangrijk is het niet dat de centrale over-
heid meer aandacht krijgt voor voorzieningen 
buiten de Randstad. Denk aan openbaar vervoer, 
de beschikbaarheid van zorg, hulpdiensten, enz.  
 
In de aanloop naar de verkiezingen wil het be-
stuur aandacht vragen van landelijke D66-ers 
voor onze regio. Daarbij sluiten we samenwer-
king met andere afdelingen en andere partijen 
zeker niet uit.  
 
Als je mee wilt denken en doen, stuur dan een 
mail naar bestuur@d66hollandskroon.nl. 
 
Met vriendelijke groet, 
namens het afdelingsbestuur, 
 
Matthijs de Gee 
secretaris 
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Van onze wethouder  

 
 
Inmiddels is de term ‘energietransitie’ een bekend fe-
nomeen bij velen. Om de toekomst veilig te stellen voor 
de generaties na ons, moeten we af van het gebruik van 
fossiele brandstoffen en over op schone vormen van 
energie. Momenteel wordt in Nederland nog altijd 
maar 15% van de energie op een duurzame manier op-
gewekt (bron CBS 2022), terwijl we toch al heel veel 
zonnepanelen en windmolens om ons heen zien. Dat 
zegt iets over wat er ons nog te wachten staat op dit 
vlak. Er moet nog zoveel gebeuren! 
 
Dat gaan we ook in Hollands Kroon en de Noordkop 
heel sterk merken de komende jaren. Er staan heel veel 
ontwikkelingen op stapel in onze regio die de energie-
transitie mogelijk gaan maken. Er zullen nog heel veel 
windmolens op de Noordzee gebouwd worden; onge-
veer het tienvoudige van wat er nu staat.  
 
Als je Nederland bekijkt -inclusief het zeegebied dat van 
Nederland is- dan zie je dat de Noordkop ongeveer in 
het centrum ligt. Die bouw en de plekken waar energie 
aan land komt, gaan dus grote gevolgen hebben voor 
onze regio. Ook zal er steeds meer gebruik worden ge-
maakt van waterstof, wat gewonnen wordt uit elektrici-
teit. Ook daar zullen we een rol in spelen als Noordkop. 
 
Ik geloof wat dat betreft dat we aan de vooravond 
staan van grote veranderingen. Veranderingen in het 
landschap maar ook in onze manier van leven. Ik hoop 
van harte dat we als inwoners die verandering een 
warm hart toedragen. Een alternatief is er in mijn ogen 
niet.  
 
Tegelijkertijd is het college van Hollands Kroon hard be-
zig zoveel als mogelijk regie te houden op die ontwikke-
lingen. Dat betekent dat we ons best doen om de ge-
meenteraad en de inwoners zo goed mogelijk te infor-
meren en, waar mogelijk, inspraak te geven. 

De gemeenteraad 
Mei, juni en juli waren drukke maanden voor 
de gemeenteraad, met veel bijeenkomsten en 
belangrijke onderwerpen ter bespreking. Hier-
bij een kleine selectie: 

• We zijn door ambtenaren meegenomen in 
alle ontwikkelingen in het sociaal domein, 
zoals schulddienstverlening, hulp aan sta-
tushouders en Oekraïners, sportbeleid en 
Incluzio. Goed om te weten wat een be-
langrijk werk er in onze gemeente -met veel 
bevlogenheid en resultaat- wordt gedaan.  

• Tijdens het raadscafé is onder meer gespro-
ken over het noodzakelijke onderhoud voor 
sporthal Veerburg in Anna Paulowna. In-
middels zijn hiervoor offertes aangevraagd 
die in het najaar worden verwacht. 

• Zowel in het fractieoverleg als het raads-
café hebben we met 2 betrokken inwoners 
stilgestaan bij het instellen van een burger-
beraad. Via de werkgroep Bestuurlijke Ver-
nieuwing gaan we hier invulling aan geven. 

• Met de gemeentelijke organisatie zijn we in 
gesprek gegaan over de nieuwe organisatie-
visie: “Met open houding midden in de sa-
menleving”. We zijn meegenomen in de vi-
sie, de kernwaarden, de nieuwste ontwik-
kelingen in de organisatie en activiteiten. 
Zoals de aanstelling van gebiedsregisseurs, 
effectievere communicatie en meer omge-
vingsbewustzijn bij medewerkers. 

• We hebben een voorlichting gekregen over 
de resultaten van het nieuwe recycletarief 
en de plannen die er zijn om afval (-kosten) 
verder terug te dringen. En we zijn bijge-
praat over het beheer van de openbare 
ruimte. Zoals gladheidsbestrijding, bestrij-
ding van de iepziekte en onderhoud van 
openbaar groen. 

• In de raadsvergadering van juli stonden 3 
belangrijke Planning & Control-cyclus-docu-
menten op de agenda: De jaarrekening van 
2022, de 1ste bestuursrapportage van 2023 
en de kadernota voor 2024. Deze documen-
ten gaven veel inzicht. De ambities van 
deze coalitie krijgen steeds meer vorm in 
concrete acties en resultaten. Tegelijkertijd 
kantelt het financiële beeld van grote over-
schotten naar enige krapte. Er ligt een 
flinke uitdaging voor ons. 
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“When one’s mind is made up, this diminishes the fear.  

Knowing what must be done, does away with fear.”    Rosa Parks 

           --- xxx --- 

VERKIEZINGEN 2023 

Het Landelijk Bestuur van D66 heeft een 
Verkiezingsprogrammacommissie inge-
steld om het concept verkiezingspro-
gramma voor de Tweede Kamerverkiezin-
gen van 2023 voor te bereiden. Deze com-
missie wordt geleid door Hans Vijlbrief.  
 
Het tijdpad ziet er als volgt uit: 
 

• Zaterdag 23 september 2023: Publica-
tie conceptprogramma, Vanaf dan kan 
je ook amendementen indienen. 

• Maandag 2 oktober 2023 | 23.59 uur, 
Sluiting indieningstermijn amende-
menten 

• Woensdag 11 oktober 2023 Start e-vo-
ting amendementen 

• Woensdag 18 oktober 2023 | 12.00 
uur Sluiting e-voting amendementen 

• Zaterdag 21 oktober 2023 Congres 
118, Tijdens dit congres stellen we het 
verkiezingsprogramma vast. 

 
Wil je als D66 lid graag rechtstreeks input 
leveren voor het concept verkiezingspro-
gramma voor de Tweede Kamerverkiezin-
gen van 2023?  

Lever je input via MijnD66   
 
Als D66 Hollands Kroon willen we ook stil-
staan bij de landelijke verkiezingen en een 
bijdrage leveren aan het verkiezingspro-
gramma. Tijdens het fractieoverleg van 
september zullen we bespreken op welke 
manier we dat gaan doen. Heb je daar 
ideeën over, of praat je er graag over mee? 
Laat het weten: judithdegit@hollands-
kroon.nl of bestuur@d66hollandskroon.nl 
 
 

Socials 

Klik hier op de links om onze socials te bekij-

ken: Website; Facebook; Instagram 

 
 

 

Van de fractie  
 
Nu het reces is, kunnen we terugkijken op het afgelo-
pen politieke jaar. Het eerste jaar van de coalitie OHK, 
SHK, GroenLinks, PvdA en D66. Het eerste jaar met be-
stuurlijke verantwoordelijkheid. En voor ons het eerste 
jaar als fractievoorzitter en raadslid. 
 
We zijn trots op de resultaten die zijn geboekt. Bijvoor-
beeld: 

• Er is geld beschikbaar gesteld om inwoners en 
maatschappelijke instellingen -zoals sportclubs en 
dorpshuizen- te ondersteunen bij verduurzamen en 
het opvangen van hoge energielasten. 

• Er zijn succesvolle maatregelen genomen om de 
communicatie met inwoners te verbeteren. De 
waardering is toegenomen blijkt uit de inwoners-
peiling. 

• De Woondeal 2.0 is getekend, er is een woonbe-
hoefteonderzoek gedaan en er zijn veel bestem-
mingsplannen goedgekeurd, zodat de bouw van 
honderden woningen kan starten. 

 
Maar we kijken natuurlijk ook al weer vooruit. De ka-
dernota 2024 is in juli vastgesteld, nadat deze via werk-
sessies met de raad en betrokken ambtenaren was 
voorbereid. De kadernota straalt ambitie uit en sluit 
aan bij wat D66 belangrijk vindt. Veel D66 thema’s heb-
ben hierin een prominente plek gekregen. Zoals gelijke 
kansen voor iedereen, wonen en participatie.  
 

Tegelijkertijd breken er financieel andere tijden aan. 
Door inflatie en de krappe arbeidsmarkt wordt alles 
duurder en het budget groeit daar niet in mee. Er zullen 
keuzes gemaakt moeten worden. In het najaar gaan we 
daarover in gesprek met het college. 
 
Na een jaar hebben we binnen de fractie ook de balans 
opgemaakt. Het werk in het onderwijs, privé-verant-
woordelijkheden en de overvolle raadsagenda zijn voor 
Sonja op dit moment moeilijk te combineren. Met in-
gang van 1 augustus heeft zij het fractievoorzitterschap 
daarom overgedragen aan Judith.  
 
Met deze nieuwe werkverdeling gaan we na het reces 
weer vol energie aan de slag! 
 
Sonja Mulderij en Judith de Git 
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